

Date : July 23, 2024

التاريخ: 23 يوليو 2024م

Sub : Solar Project

With reference to our earlier declaration dated November 9, 2022 regarding construction of 7 megawatt peak (MWp) solar project at A'Saffa farm in Thumrait, we are pleased to inform the Shareholders that the solar project installation has been completed. The solar project has started generating the electricity from July 16, 2024.

الموضوع: محطة الطاقة الشمسية
بالإشارة الى الإفصاح السابق بتاريخ 9 نوفمبر 2022م بشأن إنشاء محطة للطاقة الشمسية في مزرعة الصفاء بولاية ثمرت بقدرة إنتاجية تبلغ 7 ميغا واط، يسرنا ان نبليغ المساهمين الكرام بأنه تم الانتهاء من تركيب الواح الطاقة الشمسية وبدأ توليد الكهرباء من تلك الألواح اعتبارًا من تاريخ 16 يوليو 2024م.

A'Saffa is constantly striving to work on the environmentally zero emission friendly operations. Solar project is one of the major initiative on this direction.

تحرص الصفاء للأغذية على استمرار تحقيق عمليات تشغيلية صديقة للبيئة وخالية من الانبعاثات. ويعد مشروع الطاقة الشمسية إحدى المبادرات الرئيسية في هذا الاتجاه.

Solar project will also reduce the project electricity cost by 12.5%.

سيساهم مشروع الطاقة الشمسية كذلك في خفض تكلفة الكهرباء بنسبة 12.5 %

Best Regards,

هذا وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

Eng. Mohamed Suhail Al Shanfari
Chief Executive Officer

المهندس محمد بن سيهل الشنفرى
الرئيس التنفيذي

